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  Bestuur VVPAO 
  Telefoonnummer: 035-8882121 

E-mail: info@vvpao.amsterdam  

 

Beste Collega’s,       Huizen, 11 februari 2021 
   
Hierbij een update vanuit het VVPAO bestuur. 
  
Het voornemen van het bestuur is om komend jaar, ondanks Corona en alles wat daar bij komt, toch 
een slag te maken naar een meer actieve en levendige VVPAO. Het doel is zowel u, de leden, als de 
burgers van Amsterdam e.o. beter van dienst te zijn.  
 
Dat begint met communicatie. Wij zullen u als bestuur en secretariaat daarom vaker van informatie 
voorzien middels e-mails, nieuwsbrieven e.d. Maar… goede communicatie komt van twee kanten; 
schroom derhalve niet om ons te overstelpen met vragen, oproepen en nuttige informatie die u wilt 
delen met collega’s. Ook een ingezonden brief, een prangende kwestie rond bedrijfsvoering of 
politiek, NVvP, ideeën die onze verenigingsband kan versterken zijn van harte welkom.  
 
Zoals u waarschijnlijk inmiddels bekend is heeft Winja Leuijerink het secretariaat van onze 
vereniging, waar zij parttime actief was, verruild voor een andere betrekking. Wij hebben reeds 
afscheid genomen van Winja en zijn haar dankbaar voor haar activiteiten over de afgelopen jaren 
voor de VVPAO. 
 
En wij zijn dan ook verheugd u te kunnen mededelen dat wij ons als bestuur inmiddels van zeer 
goede opvolging hebben verzekerd in de vorm van Erika en Patrick van Deelen van Deelsupport. Erika 
en Patrick hebben samen een bedrijf in de administratieve ondersteuning van zorgprofessionals en 
wij zijn blij dat zij nu ook de ondersteuning van de VVPAO er bij hebben kunnen nemen. 
 
Het voordeel voor de VVPAO is onder andere dat ons secretariaat nu binnen kantooruren bereikbaar 
is. Niet alleen per mail maar ook telefonisch. Het nieuwe telefoonnummer is : 035 8882121. 
 
Om meteen maar af te trappen met informatie-uitwisseling de volgende kwesties: 
 
Medische verklaringen: 
Wij krijgen als VVPAO met regelmaat vragen vanuit patiënten. Een van de vragen die regelmatig 
voorbij komt betreft ‘onafhankelijke medische verklaringen’. Dit kan van alles zijn; rijbewijs, 
advocaten die een onafhankelijke psychiatrische beoordeling willen, een verklaring ‘dat ik sneller een 
woning krijg’, beoordelingen voor (voortzetting van) indicaties enzovoort.  
Het zou voor het bestuur en secretariaat van de VVPAO prettig zijn als wij niet alleen onze leden 
maar ook de burgers/patiënten adequaat van dienst kunnen zijn. Daarom horen wij graag zo spoedig 
mogelijk van u wie dergelijke verzoeken in behandeling neemt binnen of buiten de psychiatrische 
praktijk. Het bespaart de burgers/patiënten een nodeloos lange speurtocht onder onze gelederen en 
u het beantwoorden van verzoeken.  
Maar wij willen u daarbij wel wijzen op de aandachtspunten hierbij zoals aangegeven door de KNMG. 
Zie ook https://www.knmg.nl/advies-richtlijnen/dossiers/geneeskundige-verklaring.htm 
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Oproep intervisie van een van onze leden: 
“Beste collega’s,  
 
Bent u op zoek naar vrijgevestigde collega’s om visitatie in Januari 2022 samen te doen - wij ook!  
Om een visitatie groep te vormen missen wij nog een collega.  
Naar ons ervaring zou een groep van 5 tot max. 6 deelnemers, optimaal zijn. 
 
Wij hopen snel enthousiaste collega’s er bij te krijgen om onze praktijken aan te melden voor de visitatie 2022. 
 
Vriendelijke groet, 
Lioudmila Roubtsova, Zeynel Erkut en Marijana Cvitan (cvitan@gmail.com)“ 
 

Enquête onder de leden met betrekking tot de toekomst van de VVPAO: 
Zoals u kunt lezen in deze nieuwsmail is het bestuur van plan de VVPAO als vereniging te activeren. 
Maar.. een vereniging is, het woord zegt het al, een vereniging van leden. Het is dus van het grootste 
belang dat wij weten wat uw wensen zijn. Nu is normaal gesproken een ALV bij uitstek het moment 
belang om het beleid, uitgezet door het bestuur, te toetsen, bespreken en bekrachtigen. We moeten 
helaas vaststellen dat ALV’s, maar ook de bijscholingsmomenten en eindejaarborrels matig werden 
bezocht. Ook was het een moeizaam proces om nieuwe leden voor het bestuur te vinden. We 
hebben het allemaal druk. En dat is ook goed nieuws, dat is de andere kant van de zaak.  
Wij zijn als bestuur nu van mening dat het belangrijk is uw wensen en ideeën rond de VVPAO eerst te 
toetsen voordat wij met een beleidsplan komen. Dit is dan ook een vooraankondiging van deze 
enquête en tevens een oproep aan u allen, om met suggesties voor een enquête te komen. Om 
alvast een hint te geven; 1. moet de VVPAO in zijn huidige vorm blijven voortbestaan? 2. is het 
belangrijk om meer en uitgebreider dienstverlening naar leden of burgers te geven? 3. Zo ja, wat 
voor diensterlening?. Enzovoort. Kortom veel vragen die we graag eerst aan u willen voorleggen 
zodat we deze in een beleidsplan kunnen meenemen. Dus; suggesties welkom (op korte termijn, we 
willen graag doorpakken, nu er sneeuw ligt).  
 
En tot slot, last but not least:  
 
Belangrijke enquête (in een aparte bijlage) vanuit de sectie ZGP van de NVvP over tarieven 2022 en 
het Kwaliteitsstatuur. Oproep van het bestuur deze z.s.m. in te vullen! 
 
Wij horen graag (meer) van u! 
 
  
namens het bestuur der VVPAO,  
  
Ronald Mann, voorzitter 
0646201962 
 
Kees de Vries 
Nathalie Kuijpers 
Hans van Wechem 
 
 
 Bijlagen: 

- KNMG uitleg geneeskundige verklaring 
- Informatie enquête in verband met tarieven 2022 

 


